
Schriftelijke vragen (art, 41 reglement van orde 
gemeenteraad) aan het College van Burgemeester 
en Wethouders van de gemeente Stichtse Vecht 
betreffende het plaatsen van een UMTS-zendmast.

Stichtse Vecht, 7 december 2011

Geacht College,

Recent heeft de fractie van de VVD Stichtse Vecht van een aantal inwoners van 
de wijk Spechtenkamp in Maarssenbroek vernomen dat T-mobile voornemens is 
een UMTS-zendmast te plaatsen in deze woonwijk.

Volgens T-mobile zou er in dit gebied te weinig dekking zijn voor het mobiele 
data- en telefoonverkeer. De VVD is van mening dat de gemeente mee zou 
moeten werken om de dekkingsgraad te verhogen, maar niet middels het 
plaatsen van een degelijke mast midden in een woonwijk.

UMTS masten zouden buiten de woonwijken van stichtse Vecht geplaatst moeten 
worden. In het geval van het gebied Spechtenkamp/Zebraspoor zou de Safariweg 
een mogelijke optie zijn.

We hebben hierover een tweetal vragen.
1. Is het College op de hoogte van de aanvraag van T-mobile voor het 

plaatsen van een UMTS-zendmast in de wijk Spechtenkamp en/of 
Zebraspoor?

2. Is het College bereid om met de telecom provider in gesprek te gaan en 
een locatie aan te wijzen buiten de woonwijken?

3. Is er inmiddels een vergunningsaanvraag van T-mobile (of andere) 
provider ontvangen voor de plaatsing van een UMTS-zendmast?

Met vriendelijke groet,
Fractie VVD Stichtse Vecht

Kathalijne de Kruif Fred Westra Jos van Nieuwenhoven
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